
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Verslag van de Algemene vergadering, gehouden op woensdag 29 maart 2023, vanaf 20:00 
uur in De Zwaan te Berkenwoude, Kerkweg 2.  
 
Aanwezig 44 leden, en het voltallig bestuur. 

 
 

1 Opening en korte inleiding door Jaap Graveland, voorzitter 
We beginnen met de mededeling dat voor iedere aanwezige een cadeautje klaar 
staat, in de vorm van een nestkast, gemaakt door Arie van de Graaf. 
We zitten nu op iets meer dan 900 leden en willen naar de 1000 in 2025. We willen 
voor de groei vooral inzetten op jeugd. In Krimpen aan den IJssel is André Bloot met 
de Jeugdnatuurwacht volop actief. Ook in Krimpenerwaard willen we zo’n actieve 
jeugdbeweging.  
We zoeken nog een coördinator vogelwerkgroepen. Voor zoogdieren gaat de inzet 
van vrijwilligers de goede kant op, met al zo’n 10 mensen actief. 
Jaap gaat verder in op de samenwerking met externe clubs, zoals Sovon. Sovon doet 
de theorie, wij de excursies in het veld. NJN heeft ons opgezocht om in de zomer wat 
gezamenlijks te kunnen doen.  
En we werken ook samen met boeren die veel last hebben van overzomerende 
ganzen. Wij helpen hen het broedsucces van die ganzen te beïnvloeden.  
De samenwerking met de boeren is anderzijds ook lastig vanwege de 
stikstofproblematiek. In het veld met de weidevogelbescherming gaat het goed, op 
politiek niveau ligt het lastiger. 
 

2 Verslag van de Algemene vergadering 2022 
 Het verslag van de ALV 2022 wordt vastgesteld. 

 
3 Verantwoording over beleid, uitvoering en financiën 

 Jaarverslag van de secretaris wordt zonder enige opmerking uit de 
vergadering vastgesteld 

 Financieel verslag 2022 en begroting 2023  
Marco Steenwinkel geeft mondeling toelichting bij de jaarcijfers. We hebben 
niet of nauwelijks ingeteerd op ons vermogen. Het resultaat over afgelopen 
jaar is licht negatief. De cijfers en toelichting geven verder geen aanleiding 
tot vragen of opmerkingen vanuit de vergadering. 

 Verslag van de kascontrolecommissie meldt dat de boekhouding uitstekend 
op orde is en adviseert de vergadering het bestuur decharge te verlenen. 
 

De vergadering verleent het bestuur decharge voor het gevoerde beleid en beheer 
Michiel treedt uit de KCC en wordt opgevolgd door Harry Verkerk.Als zijn laatste 
bestuursdaad licht Marco de begroting kort mondeling toe.  
 



4 Samenstelling bestuur 
 Joke Colijn treedt af in verband met vervulling termijn 
 Marco Steenwinkel treedt af in verband met verhuizing naar Drenthe 
 Benoeming van Michiel Fokkema in de functie van penningmeester 
 Helaas geen benoeming van iemand in de functie van bestuurslid PR en 

communicatie 
 Benoeming van Harry Verkerk in de functie van lid kascontrolecommissie, als 

opvolger van Michiel Fokkema. 
 
Afscheid Marco: 
gortdroge humor, helaas al na twee jaar weer weg, naar Veenhuizen. 
 
Joke, twaalf mooie jaren, met hart en ziel, legt het bestuurlijk werk neer maar gaat 
door met Waardvogel en weidevogelbescherming, en nog vele andere activiteiten. 
 
Michiel Fokkema wordt met algemene stemmen verkozen in het bestuur, in de 
functie van penningmeester. 
 

5 Gedachtewisseling over actuele onderwerpen en Rondvraag 
 Huug heeft ons de afgelopen jaren enorm geholpen met het zoeken naar 

huisvesting voor de NVWK. Hij verhuist op afzienbare termijn naar Baarn. 
Op dit moment lijkt de Hendrikshoeve de meest aantrekkelijke optie.  
De Groenalliantie wil graag dat op die locatie een samenwerkingsverband 
komt als gebruiker. Wij zoeken die met de voedselfamilie Krimpenerwaard 
en de Stichting Promotie Krimpenerwaard. Bovendien, de Groenalliantie zet 
nu de lijn in om het gebruik van de Hendrikshoeve openbaar aan te 
besteden. 

 Mieke van Veen vraagt om streeplijsten van de NVWK 
 Mart-Jan de Jong richt zich ook op de jeugd met voorlichting over de 

Krimpenerwaard. 
 Marije informeert de vergadering over de gang van zaken rond het 

zonnepark. Het bestuur heeft nog geen standpunt ingenomen, maar wil eerst 
het gesprek met de initiatiefnemer aangaan, gericht op een biodiverse 
aanpak. We staan er positief kritisch in, maar bevorderen het niet. 
Op de achtergrond speelt mee dat de RES harde eisen stelt over de 
opbrengst aan energie. 

 Overnachtingsmogelijkheden Krimpenerhout: wij zijn daar absoluut niet 
voor. Zie ook de inbreng van Max op de informatiebijeenkomst 

 Schaalvergroting in de agrarische sector? NVWK staat voor meer, kleinere 
bedrijven die gezond hun bedrijf kunnen voeren, waarvoor zij hun 
vergoeding ontvangen vanuit de zogenoemde systeemdiensten. 
Hoe gaan de boeren zien dat de NVWK de boeren inderdaad steunt? Het 
gaat om schaalgrootte, en het gaat om mate van intensivering en 
extensivering. 
Rudi Terlouw waarschuwt nog voor generaliseren van maatregelen over de 
hele polder. Bijvoorbeeld peilopzet voor behoud laagveen werkt alleen bij 
heel lokale maatregelen 

 
6 Sluiting formele deel van de vergadering, met na de pauze de lezing van Addy de 
Jongh over de herintroductie van de otter in Nederland.  
 
 


